
Zápis z kolegia děkana FŽP ze dne 21.10. 2008 
 
Přítomni:  Mgr. Bogan, Ing. Richter, Mgr. Vojtíšek, Doc. Janoš, Ing. Vosátka, Ing. Neruda 
Omluveni:  Ing. Dolanský, Ing. Brůna, Prof. Vráblíková (služ. cesty) 
 
Úkoly z minulých KD: 
Z KD 23.9.2008 
Bod č. 1: evaulace UJEP 

• Zatím nejsou známy žádné výsledky z návštěvy pracovní skupiny AK na FŽP. 
 
Předběžné závěry a doporučení děkana fakulty: 

• Externí pedagogové fakulty by měli uvádět naše pracoviště ve svých publikacích (v 
hlavičce publikací je možné uvádění 2 pracovišť) zejména v případech, kdy s nimi 
spolupracují naši studenti. Pak budou výsledky jejich vědecké a publikační činnosti 
započítávány i FŽP. 

• v knihovně je k dispozici omezený počet učebnic - skript  vydaných FŽP pro předměty 
výuky zde studovaných oborů. Děkan doporučuje katedrám analyzovat stav a navrhnout 
opatření! V prvním kroku vydávat elektronickou verzi. 

• Někteří pracovníci zaměstnaní na 100%-ní úvazek využívají M (práce doma), ale není to 
vždy vidět v odborné a publikační činnosti a přitom nemají nevyčerpanou dovolenou. 
Prověří vedoucí kateder, zajistí nápravu.  

 
Bod č.8: ceny rektorky, ediční plán 

• Pokud má někdo ze zaměstnanců cokoliv k publikaci, ať urychleně předloží požadavek 
dle publikační směrnice. 

 
Z KD 7.10.2008: 
Bod č.1: termíny SZZ 

• Zkušební komise jsou jmenovány, pořadí studentů stanoveno, zkušební místnosti jsou 
zajištěny.  

 
Bod č.2: imatrikulace 

• Imatrikulace proběhla v pořádku. Děkan poděkoval studijnímu odd., proděkanovi pro 
studium ostatním zúčastněným za hladký průběh. 

 
Bod č.3: Stanovení zástupců vedoucích kateder 

• Do příštího kolegia vedoucí kateder předloží návrhy.  
 
Nové: 
Bod č.4: 
V pondělí dne 27.10.2008 bude děkanské volno a výuka odpadá. Zaměstnanci mají normální 
pracovní den nebo si vezmou ŘD. 
 
Bod č.5: 
Děkan vyzval k čerpání dovolených. Někteří pracovníci mají mnoho dní nevyčerpané dovolené. 
Vedoucí kateder umožní výběr ŘD. 



 
Bod č.6: 
Byla uzavřena smlouva s firmou KNAUF, jež zahrnuje i spolupráci na BP a DP studentů.  
 
Různé: 
 
Ing. Neruda: 

• 24.10.2008 přijede na FŽP prof. Flemming a bude zde mít mimo jiné přednášku. Široká 
účast studentů a pedagogů je vítána. 

• Doc. Janoš informoval, že zástupce firmy Dekonta jednal s FŽP o možné spolupráci. 
• V roce 2009 bude výročí 55. let vysokého školství v Ústí nad Labem. Je možné podávat 

návrhy na možné akce. 
• 20.2.2009 bude ples UJEP v Domě kultury.  
• 11.11.2008 proběhne na zemědělské agentuře seminář na téma Pozemkové úpravy. (Info 

na webových stránkach) 
• Za FŽP se připomínkovala universitní směrnice k uznávání kreditních bodů za studium 

v rámci ERASMUS. Připomínky byly předány na rektorát. 
 
Ing. Vojtíšek: 

• Požádal o zaslání návrhů na investice za roky 2009 a 2010, hlavně na přístrojové 
vybavení laboratoří. 

 
Doc. Janoš: 

• Informoval o nabídce stáží pro studenty od firmy Tribune 
• Z porady prorektora Loučky – v budoucnu se bude měnit rozdělování institucionálních 

prostředků na VŠ, a to na základě výsledků výzkumu a nikoliv podle počtu získaných 
projektů. 

 
Děkan na závěr jednání kolegia otevřel diskusi k možnostem rozšíření studia zahraničních 
studentů na FŽP v ČR, ale i v zahraničí.  
 
 
 
Termín dalšího kolegia: 4.11.2008 od 13 hod. 
Zapsal: Ing. Vosátka 
 


